
Interpellation av Anna Rantala Bonnier (Fi) till socialborgarrådet om sk social 
dumpning

I flera artiklar i tidningen Aftonbladet har gått att läsa om sk social dumpning. Ett av de fall 
som beskrivs rör en familj från stockholms stad med en ensamstående pappa och tre barn. 
Artikeln berättar om hur pappa Yonas tvingats säga upp sig och flytta med tre barn till 
Nykroppa utanför Filipstad där han istället blev arbetslös.

Detta är inte en enskild händelse utan del av en systematisk dumpning av bostadslösa 
personer i kommuner som håller på att avfolkas. Det finns då visserligen ofta bostäder men 
inte arbete och redan utsatta barn tvingas flytta långt från vänner, skola och den trygghet de 
ofta har skapat trots en ansträngd social situation. 

Civilminister Lena Micko har uttalat sig om att hon tycker det är oacceptabelt att kommuner 
emellan uppträder på det här sättet.

Därför vill jag ställa följande frågor till socialborgarrådet Jan Jönsson: 

1. Hur vanligt är det att socialtjänsten i Stockholms stad ägnar sig åt sk social 
dumpning?

2. Anser du som socialborgarråd att detta är något Stockholms socialtjänst ska ägna sig 
åt?

3. Anser du att det behövs förändringar i stadens riktlinjer för att förhindra att detta 
fortgår?


